
Verslag van de vergadering (met overlegpartners)
dd. 22 februari 2023

1. Opening en vaststelling van de agenda
Om 20.00 uur opent Theo de vergadering.
Engelbert van Voorden en Ad de Regt komen iets later. 
Met kennisgeving afwezig: Shirley Lehmann, John Bijleveld, Inger van Dijk
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen
Van de giften die bij 25-jarig jubileum zijn ontvangen is een schitterend TV-
scherm aangeschaft, zodat presentaties, agenda’s etc. hierop vertoond kunnen
worden. 

Namens Inger van Dijk van Buurtwerk: in het kader van acties rondom de 
aardbeving in Turkije organiseren Sinar Maluku, Grow Up en Samen Sterk aan-
staande vrijdag (24 februari) een benefiet diner om geld in te zamelen voor de 
slachtoffers. Er is dan in Wijkcentrum Molenvliet gelegenheid om te dineren. 
Een 3-gangen menu kost 30 euro. Maar je kunt ook kiezen voor een tapasbox 
(20 euro) of een hapjesbox (10 euro). 
Voor het diner dien je te reserveren. Mail daarvoor naar:  
deturksekeuken@gmail.com . 
Adres van het Wijkcentrum is: Stromenlaan 132a. 
Dit wordt ook via de website nog bekend gemaakt.

Mia: heeft een brief van Ton, Annefleur en Co (van Kleur en Fleur) ontvangen 
met het idee om meer kleur aan de wijk te geven d.m.v. bloemen.
In de brief worden 2 voorstellen genoemd:
Voorstel 1: op een of meer plekken in de wijk waar nu gras ligt, bloemen zaai-
en, die goed zijn voor de biodiversiteit. Het zou fijn zijn als dit met nog wat 
buurtbewoners erbij gedaan kan worden. De bedoeling is om deze plekken 
door de buurtbewoners zelf te laten onderhouden. Wel van te voren even af-
stemmen met de gemeente. Geschikte plekjes hiervoor zijn bijvoorbeeld:
* In het ronde grasveldje in de Gerard Terborchstraat, naast het schoolplein.
* Aan het eind van het lange grasveld langs de Rembrandtlaan, bij de Plint, bij 
het Oor.
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* Op het pleintje voor de Plint in een van die cirkels (of in allebei de cirkels).
* Aan de kop van de sloot in de Jozef Israëlslaan, tegenover de school, een 
plekje met bijvoorbeeld wat Valeriaan en Lythrum.

Voorstel 2: De gemeente vragen om een bloemenstrook te maken in het lang-
werpige grasveld langs de Rembrandtlaan, tussen Jozef Israëlslaan en Gerard 
Terborchstraat. Dit kan aangevraagd worden via het Biodiversiteitsteam van 
IVN en KNNV, die goede contacten met de gemeente hebben.

Reactie: het is een goed initiatief, maar moet inderdaad goed met de ge-
meente worden afgestemd. 
Voorstel vanuit de vergadering: eerst op een stukje uitproberen en dan, als het
goed bevalt, in de jaren daarna verder uitbreiden.
Dit zal bij de bij commissie Kleur en Fleur neergelegd worden.
Ivar: Betrek Ton Rullmann ook bij dit verhaal.

Jeroen: mail van buurtverbinder: 11 maart NL Doet. Wat kunnen wij daarin 
betekenen? 

Er dienen nog twee verslagen goedgekeurd te worden:

Verslag 14 december:
Als het om thema’s gaat, pak die erbij, want er staan waardevolle opmerkin-
gen in.
Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd.

Verslag 18 januari:
AED die niet aangemeld was en dus niet bruikbaar bleek te zijn: Mia heeft het 
aan Inger doorgegeven.
Maurits vertelt dat dit nu geregeld is. Er zitten nieuwe plakkers in en hij is bij 
BNR aangemeld. 
Het verslag wordt verder ongewijzigd goedgekeurd.

3. Introductie nieuwe wijkagent: Stefan van Wijk
Stefan heeft in januari het stokje van Mark Roemer overgenomen. Jolanda 
Kloosterziel is nog ziek. 
Stefan is 37 jaar, getrouwd, heeft 2 kinderen en woont in De Ronde Venen.
Enige jaren geleden was Stefan al actief bij de noodhulp in Woerden, de laatste
vijf jaar was hij wijkagent in Breukelen.
Aankomende tijd gaat Stefan overal kennismaken om te zien wat er leeft er in 
de wijk en hoe hij en zijn team aan de veiligheid kunnen bijdragen.
Hierna volgt een korte video “Niet onder mijn neus”. Hierin is te zien dat je 
sommige criminaliteit niet ziet als je niet goed kijkt, terwijl het onder je neus 
gebeurt. De buurman die wiet verbouwt op zolder. De bestelbus waaruit ’s 
avonds laat een container wordt leeggegooid in de sloot. De buurvrouw die af-
rekent met briefjes van 100. Zij ondermijnen de veiligheid in de buurt. We 
moeten criminelen niet de gelegenheid geven.
Wat Stefan opvalt, is dat er in de wijk heel veel garageboxen zijn. Mocht je 
daar iets verdachts zien, meld het en dan wil de politie daar verder onderzoek 
naar doen.



Stefan wil toegankelijk zijn en plaatst ook het een en ander op Instagram.
Theo hoopt dat Stefan regelmatig bij vergaderingen (met partners) aanwezig 
kan zijn. Dan kunnen bewoners aan het Wijkplatform kwijt waar ze tegenaan 
gelopen zijn. Ook kan de politie dingen kwijt en/of terugkoppelen aan het Wijk-
platform.

4. Van en voor de wijkagent
Vraag: Stefan, je kunt je onsterfelijk maken in de wijk. Als het mooier weer 
wordt is er grote ergernis over het lawaai van de motoren die in de wijk rijden.
Hopelijk kan er wat aan gedaan worden. 

Stefan: Momenteel is het rustig in de wijk. Er zijn weinig woning- en auto-
inbraken en het aantal meldingen over jongerenoverlast is vrij laag. Het is na-
tuurlijk nog winterperiode. Naar aanleiding van het schietincident is iemand 
opgepakt. Verder zijn er nu geen grote thema’s die spelen.

Mia: In de Jan Kriegestraat staan auto’s krap op de stoep geparkeerd. Hulp-
verleningsauto’s kunnen er met geen mogelijkheid door. Kan hiertegen opge-
treden worden?

Jolanda: in de wijk De Veste is er regelmatig overlast door drugsdealers. Ze 
zetten hun auto’s op de parkeerplaats en lopen naar ’s-Gravesloot om daar de 
drugs te verhandelen. Ze rijden vooral in zwarte polo’s. 
Deze overlast is al regelmatig gemeld, vervolgens komt politie overdag langs-
rijden, maar dan is er niks aan de hand. Het speelt zich in het donker af. 
Stefan heeft hierover ook signalen vanuit het zwembad gekregen. Hij kan zijn 
team hierop aansturen. Geef vooral meldingen door met het juiste tijdstip, 
merk auto’s etc. 

Engelbert: Betreft verkeersveiligheid. Het begin van de Leidsestraatweg is 
eenrichtingsverkeer. Regelmatig komen automobilisten vanuit de autodealer en
gaan dan rechtsaf in plaats van linksaf, waardoor er opstoppingen veroorzaakt 
worden. Kan hier eens naar gekeken worden?

5. Voortgang Speerpunten 
3. Jongeren
Eerst wordt dit speerpunt behandeld, omdat Jeroen straks weg moet.
In de vorige vergadering (van 18 januari) is er gereflecteerd op dit speerpunt. 
Er werden waardevolle suggesties aangedragen. Theo adviseerde: laat het be-
zinken, denk erover na en dan kunnen we erop terugkomen. We moeten de 
suggesties oppakken. 
Shirley, Nasir, Engelbert en Maurits zijn bij dit speerpunt betrokken. Shirley zou
initiatief nemen, maar dat is nog niet gebeurd. Voorgesteld wordt om met el-
kaar een datum prikken. Jeroen zal aanhaken bij de werkgroep.
Momenteel zijn er geen specifieke aandachtspunten voor de Buurtverbinders.
Frans: is benieuwd wie de ouderen zijn die de voetballende jongens wegstu-
ren. Er moet geprobeerd worden om dit in gesprekken op te lossen. Kinderen 
moeten natuurlijk wel kunnen spelen.



1.(Nieuwe) Bewoners betrekken bij de wijk
Overal is er vergrijzing, dus ook bij het Wijkplatform. We lijken niet in staat 
om jongere mensen te bereiken. Hoe moeten we dat aanpakken?
Mia, Saffira en Lennard zitten in dit werkgroepje.
Mia heeft een brief bij Cazas (voorheen GroenWest) aangeleverd. Zij zorgen 
dat de brief bij de nieuwe huurders in de wijk terechtkomt. 
Bij nieuwe bewoners van koophuizen ligt dat moeilijk. Toch moeten die op 
een of andere manier ook bereikt worden.
Frans geeft de tip: als er een huis in je straat te koop staat, geef dat dan 
even door aan het Wijkplatform.
Carol zal een stukje in de wijkkrant schrijven: als er iemand verhuist, geef 
het even door en als u nieuw bent, neem contact met ons op. Mogelijk kan 
dezelfde brief die nieuwe huurders krijgen, ook bij koophuizen in de brieven-
bus gedeponeerd worden.

Het onderwerp verdiepen in elkaars culturen, diverse culturen bij elkaar 
brengen komt in de volgende vergadering aan bod, omdat Shirley en Inger 
beiden nu niet aanwezig zijn.
Jolanda heeft bij wijkcentrum Molenvliet een bijeenkomst “Liefdevolle 
Plicht” bijgewoond. Het is een project om Indische en Molukse mantelzorgers
zichtbaar te maken. Deze mensen ervaren mantelzorg vaak als een vanzelf-
sprekendheid. Dit zou wellicht iets voor het Schilderskwartier kunnen zijn. 
De Buurtverbinder zou hier een rol in kunnen spelen.

2. Social media
Carol is begonnen met een werkgroepje. Het streven is om eenmaal per 
week een verhaaltje of een foto op Facebook te zetten. Dat lukt niet altijd, 
maar er wordt hard aan gewerkt. Momenteel lezen en liken 764 mensen de 
berichten. Carol roept iedereen op om de berichten ook te delen, zodat er 
een grote groep mensen bereikt kan worden.
Tevens doet Carol nogmaals een oproep om hem vooral berichten te sturen 
met iets interessants of spannends. Tot nu toe is aan de oproep weinig ge-
hoor gegeven en dat is een beetje teleurstellend.

4. Zorgzame samenleving
Wat kunnen we nu oppakken en hoe maken we daar acties van? Wie wil daar
in klein werkgroepje over denken? Wie is in staat om iemand binnen zijn ei-
gen straat zo gek te krijgen om mee te doen? Vanuit de vergadering is er 
nog weinig enthousiasme.
Maurits stelt voor dat er misschien een oproep in de hallen van de apparte-
mentencomplexen opgehangen kan worden. 
Theo zal hier specifiek aandacht aan schenken bij het stukje: “Van de Voor-
zitter” in de volgende wijkkrant van april, met de vraag om een werkgroepje 
te vormen. Verder de vraag aan alle aanwezigen om in de eigen omgeving te
kijken of er mensen te vinden zijn, die hieraan willen meewerken.



6 en 7. Rondvraag en sluiting
Marry verzorgt hier heel veel activiteiten, bijvoorbeeld Bingo’s leiden en kerst-
stukjes maken. Bij de bingo waren 48 mensen aanwezig, maar de ouderen 
vroegen of er meer verlichting aan kon, want ze konden het niet goed lezen. 
Het was echter niet mogelijk om meer lampen aan te doen.
Ivar deelt mee dat Lennard Snaak van Cazas ernaar gekeken heeft. Er blijkt 
ergens kortsluiting te zitten. Dit is teruggekoppeld naar het bestuur van De 
Plint, dus daar ligt het nu.
Marry geeft aan dat ze er al anderhalf jaar mee bezig zijn, maar dat het geen 
steek verder komt.
Ivar: het bestuur van De Plint is ermee bezig. Er is geld vanuit de gemeente 
beschikbaar gesteld. 
Theo: vraag het aan Kees, het bestuur is nu aan zet. Heb enige clementie 
naar de nieuwe bestuursleden, ze krijgen veel op hun bordje.
Ivar: het bestuur is nu ook echt ingesteld. Als men er niet uitkomt, dan moet 
er maar even contact met mij gelegd worden.

Theo: een aantal vergaderingen terug zijn er 6 thema’s opgesteld. Tot nu toe 
zijn er 3 behandeld. We blijven erop focussen en we hebben er nog 3 te be-
handelen:
* Renovatie Tournoysveld en de wijk. Er speelt al van alles. We moeten in de 
pas lopen met de ontwikkelingen.

*Gerichte samenwerking/verbinding met overlegpartners. Hebben Inger 

*Veiligheid en veiligheidsbeleving.

We hebben in ieder geval nog stof genoeg tot nadenken.

Mia: opschoondag: doen we daar iets mee?
Antwoord: De kerken in Woerden, waaronder de Kruiskerk organiseren dat. 
Daar kan men zich bij aansluiten. De aankondiging en aanmelding worden op 
de website gezet.

Om 21.30 uur sluit Theo de vergadering.

De eerstvolgende vergadering is:

woensdag 22 maart 2023 in De Plint

Deze vergadering is ZONDER de Overlegpartners.


